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تیم فوتبال مس رفسنجان درحالی دیدار اخیر در برابر نساجی را در خانه 
حریـف بـه سـود خـود بـه پایـان رسـاند کـه محمـد مؤمنـی بـه تازگی سـکان 
مدیریت این باشگاه را عهده دار شده و به نظر می رسد در همین ابتدای 
کار عضـو سـابق هیئت مدیـره اسـتقلال، برخـی تدابیـر او بـرای مسـی ها 
راهگشـا واقـع شـده اسـت؛ هرچنـد ایـن تیـم بایـد هفتـه آینـده دیـدار معوق 
خـود در برابـر اسـتقلال را برگـزار کنـد. مؤمنـی امیـدوار اسـت اسـتقلال هـم 
بـه زودی بـه فـرم ایدئـال خـود بازگـردد؛ امـا بعـد از دیدار با مس رفسـنجان! 

گفت وگـوی »فرهیختـگان« بـا مؤمنـی را در ادامـه از نظـر می گذرانیـد.

صحبت را با مدیرعاملی باشـگاه مس رفسـنجان آغاز کنیم. چه اتفاقی افتاد که 
منجر به انتخاب محمد مؤمنی به عنوان مدیرعامل این باشگاه لیگ برتری شد؟ 
خـودم هـم نمی دانـم ایـن پروسـه از کجـا شـروع شـد امـا بالاخـره خـدا خواسـت و 
مـا کاندیـدا شـدیم. خیلـی جاهـا اقـدام کردیـم و نشـد امـا بـرای مـس کـه هیـچ کار 
خاصی هم نکردیم آن بالایی ما را دید و صدا کرد. با این حال از مسـئولان رده 
بالای محلی و استانی و مس ایران خصوصا آقایان مدرس خیابانی و محمدی 
یادی را در این زمینه متقبل شـدند.  انارکی بسـیار تشـکر می کنم که زحمات ز
ان شـاءالله بـا سـعی و تلاشـمان بتوانیـم اهـداف ایـن مجموعـه و ایـن دوسـتان را 
محقق کنیم. در این مسیر سعی می کنیم برای مردم خوب رفسنجان و هواداران 
مـس زحمـت بکشـیم تـا آن هـا از ایـن تیـم رضایـت خاطـر داشـته باشـند. حتمـا 

هـدف مدیـران مـس نیـز همیـن مهـم اسـت که بـه دنبال تحقق آنیم. 

چه برنامه ها و چشم اندازی در این باشگاه دارید؟ 
طی چند روز آینده اولین هدفمان این است که سرمربی تیم را مشخص کنیم. 
این امر مهم ترین هدفمان است. دومین چشم اندازی که برای خودمان تعریف 
کردیم این است بتوانیم با کمک فدراسیون فوتبال و کمیته مربوطه و همکاران 
یافـت  در رفسـنجان و خـود باشـگاه، مجـوز حرفـه ای باشـگاه مـس را بالاخـره در
کنیم و این طلسـم را بشـکنیم. ضمن اینکه با توجه به پیروزی برابر نسـاجی در 
بـازی اخیـر در لیـگ برتـر و کسـب 3 امتیـاز ایـن دیـدار درصددیـم تـا یـک تزریـق 
مالـی خـوب بـه بچه هایمـان داشـته باشـیم تـا در ایـن زمینـه هـم عقـب نباشـیم. 
مضـاف بـر اینکـه بـه اتحـاد و انسـجام تیـم و مـودّت و دوسـتی کـه بیـن اعضـای 
یـم  تیـم وجـود دارد بیفزاییـم. بـا تحقـق ایـن اهـداف قطعـا بـه برنامه هایـی کـه دار
دسـت پیدا کرده و موجبات خوشـحالی و لبخند مردم رفسـنجان و هواداران 

مـس را فراهـم خواهیـم آورد. 

یکـی از موانعـی کـه باعـث شـده مـس رفسـنجان از کسـب مجـوز حرفـه ای محـروم 
باشد به مالکیت مشترک این باشگاه با سایر باشگاه های همنام مربوط می شود. 

در این خصوص چه تدابیری را اندیشـیده اید تا این مشـکل برطرف شـود؟ 
اتفاقـاً در جلسـه اخیـری کـه بـا مسـئولان امـر داشـتیم، طرحـی را ارائـه داده و بـه 
توافق و تفاهمات خوبی رسیدیم که ان شاءالله با همکاری مجموعه مس این 
مشـکل و معضـل حـل شـود تـا مـا زودتـر بتوانیـم بـه ایـن مهـم نائـل شـویم. در هـر 
صـورت امسـال در صورتـی کـه بـرای سـومین سـال پیاپـی بـرای مـس رفسـنجان 

مجـوز صـادر نشـود، ایـن امـر تبعـات عدیـده ای را بـه همـراه خواهـد داشـت. 

در صورت عدم کسب مجوز حرفه ای حتی احتمال سقوط این تیم وجود دارد. 
این احتمال هم وجود دارد اما به هر جهت ما اجازه نمی دهیم این اتفاق بیفتد. 
بـه هـر حـال مسـئولان رده بـالای مـس بایـد در ایـن زمینـه بیشـتر وقـت بگذارند تا 
مـا بـه توافقـی در ایـن زمینـه برسـیم و ایـن مشـکل را حـل کنیـم تـا بـه ایـن ترتیـب 

برای بازی های بعدمان اطمینان خاطر داشـته باشـیم. 

پروسه انتخاب سرمربی جدید مس رفسنجان به کجا رسید؟ 
توافقاتی را با برخی گزینه ها داشـته ایم اما هنوز تصمیمی نگرفته ایم. خیلی ها 
بـه ایـن توافقـات نزدیکنـد و قـرار اسـت بـا ایـن عزیـزان جلسـات دیگـری را برگـزار 
یکنـان و هـم مـا و هـم  کـرده و بـا هـم مشـورت کنیـم تـا بـه آن چیـزی کـه هـم باز
مدیران ارشد رضایت داشته باشند، برسیم و بتوانیم کاری را انجام بدهیم که 
چندوجهی باشـد. از آنجایی که در این امر تمام ارکان باشـگاه با هم تشـریک 

مساعی خواهند داشت، فشار هم کمتر خواهد بود و باعث می شود تا انتخاب 
بهتری داشته باشیم. در این صورت چنین انتخابی ما را به اهدافمان نزدیک تر 
خواهد کرد. در این صورت کسی که در چنین فضایی مسئولیت قبول کند در 
اجـرای کارهـای راهبـردی هـم بـه مـا بیشـتر کمـک کـرده و این امر رضایت خاطر 

هواداران و مردم خوب رفسـنجان را به همراه خواهد آورد. 

پس انتخاب مسعود شجاعی قطعی نشده است؟ 
یـم امـا هنـوز چیـزی قطعـی نشـده  یـادی را مدنظـر دار مـا در ایـن زمینـه نام هـای ز

است. 

گفتـه می شـود شـجاعی در دوره مدیریـت قبلـی مـس بـا ایـن باشـگاه بـه توافـق 
رسـیده اسـت. 

از زحمـات مدیـران قبلـی بسـیار سپاسـگزارم. بـه هـر جهـت ایـن عزیـزان هـم 
یادی را به خرج دادند اما ما تمام شـرایط را بررسـی می کنیم و بعد  تلاش های ز
در صورتی که به یک نتیجه واحد برسیم، آن را اعلام می کنیم. برای ما اهمیت 
یادنـد  ویـژه ای دارد کـه در وهلـه اول شـاهد موفقیـت مـس باشـیم، حـالا نام هـا ز
امـا مهـم ایـن اسـت کـه هرکـس انتخـاب می شـود مـا را بـه موفقیـت برسـاند. باید 
حتماً پارامترها را موشـکافانه بررسـی کنیم تا بتوانیم به موفقیت نزدیک شـویم. 

خیلـی زود بـه اسـتقلال رسـیدید و بایـد بـازی عقب افتـاده را بـا ایـن تیـم در هفتـه 
آینـده برگـزار کنیـد. ایـن بـازی بـرای شـما بـا احسـاس خاصـی همـراه اسـت. ایـن 
درحالـی اسـت کـه در فـرم خوبـی بـه شـرایط بـد و بحرانـی اسـتقلال رسـیده اید. 
درسـت اسـت امـا ان شـاءالله آن هـا هـم بـه فـرم ایـده آل خـود برسـند، البتـه بعـد از 
بـازی بـا مـا! شـرایط شـاید بـرای آن هـا بـد باشـد امـا فوتبـال اسـت و در ایـن زمینـه 
انگیـزه خیلـی مهـم اسـت و همیـن امـر تقابـل ایـن دو تیـم را حسـاس می کنـد. 
یـم کـه می تواننـد حتـی بـه تیـم ملـی کمـک کننـد.  یکنـان بزرگـی دار مـا هـم باز
یکنـان دیگـر  ی و شـجاعی چیـزی کمتـر از باز یکنانـی ماننـد لـک، تیمـور باز

و ملی پوشـان ندارنـد. بـه هـر جهـت این هـا 
یکنانـی  هسـتند کـه می تواننـد وزنه هـای  باز
مهمـی در پسـت های مختلـف بـرای تیـم 
ملی باشند. اما مهم نظر سرمربی تیم ملی 

اسـت کـه بـه آن احتـرام می گـذارم. 

درباره شرایط استقلال چه صحبتی دارید؟ 
تک محـوری دارد ایـن تیـم را اذیت می کند. 

روی سـمیعی شـناخت دارم. ایشـان تصمیماتـی می گیـرد کـه بایـد بـه او فضـا و 
اختیار بدهند. اگر این امر فراهم نشـود این معضل و مشـکل بیرون از باشـگاه 
بـه هـوادار سـرایت می کنـد. ایـن مقولـه نیـز التهـاب و ناراحتـی هـوادار را به همراه 
می آورد و باعث می شود تا آن ها نارضایتی خود را ابراز کنند. این موضوع برای 
باشـگاهی ماننـد اسـتقلال اصـاً اتفـاق خوبـی بـه شـمار نمـی رود. مـا ایـن همـه 
یـم امـا ایـن قضیـه تک محـوری بایـد حل شـود.  مدیـر بـزرگ و آدم هـای خـوب دار
وقتی یک مدیر انتخاب می کنیم باید اختیارات آن مدیریت را هم به وی داده 
باشـیم تا بتواند تصمیم بگیرد. مضاف بر اینکه باید دموکراسـی هضم نظرات 
مخالـف را هـم داشـته باشـیم. همه چیـز کـه نبایـد بـر وفـق مـراد مـن باشـد، شـاید 
نظـر مـن اشـتباه باشـد. درسـت اسـت کـه مـن مدیـر بالادسـتی ام امـا بایـد آنقـدر 
در قبـال کسـانی کـه نظـر می دهنـد سـعه صدر داشـته باشـم کـه بتوانـم بـا نـگاه 

چندوجهی مشـکلات را حل کنم. 

باورتان می شود استقلال امروز در رتبه چهاردهم قرار داشته باشد؟ 
خیر اصاً! نه تنها من و هواداران اسـتقلال بلکه هیچ کدام از هواداران فوتبال 

این رتبه و شـرایط این تیم را باور نمی کنند. 

به عنوان مدیر سابق و پیشکسوت استقلال، چه نسخه ای را برای عبور از بحران 
برای این تیم پیشنهاد می دهید؟ 

به نظرم باید مدیرعامل را آزاد بگذارند، در این صورت مسائل فنی حل شدنی اند 
و مشکلی را در این زمینه نمی بینم. 

موسیمانه می تواند استقلال را از این شرایط نجات بدهد؟ 
او مربی کارنامه داری است. در وهله اول باید از لحاظ روحی و روانی و ذهنی 
روی باشگاه تأثیرگذار باشد. اگر صورت سمیعی را ببینید به هر صورت رنگ 
رخسـاره او از همه چیـز خبـر می دهـد! در ایـن شـرایط از او سـؤال می کننـد چـرا 
جـواب مـردم را نمی دهیـد. دوسـت دارد جـواب بدهـد امـا نمی توانـد بگویـد. 

این قضیه باید به هر حال به شـکلی حل شـود. کسـانی 
کـه مدیریـت کرده انـد می داننـد مشـکلات ایـن تیـم 

درون تیمـی و درون باشـگاهی 
است.

مؤمنیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:هیچکسچهاردهمیاستقلالراباورنمیکند!

اجازه نمی دهیم به خاطر مجوز حرفه ای مس سقوط کند
 انتخابمسعودشجاعی؟هیچچیزیقطعینشدهاست

 انشاءاللهاستقلالهمبهفرمایدئالخودبرسد،البتهبعدازبازیباما!

ع سرخابی ها   زمان شرو
در جام حذفی مشخص شد

مراسم قرعه کشی مرحله یک شانزدهم جام حذفی با حضور ۱۶ تیم لیگ 
برتری و ۱۶ تیم صعود کرده از مرحله سوم روز چهارشنبه ۱۶ آبان در سالن 
آمفی تئاتر مرکز ملی فوتبال ایران برگزار می شود. قرار است این مراسم به 
صورت مســـتقیم از شـــبکه ورزش پخش شود. بعد از مراسم قرعه کشی 
بـــا توجـــه به تقویم رقابت های این فصل، ســـازمان لیـــگ زمان برگزاری 
مســـابقات را اطلاع رسانی خواهد کرد. گفتنی است طبق اعلام برنامه 
قبلی و بر اساس تقویم پیش بینی شده مسابقات، قرار است طی روزهای 
دوم تا چهارم آذر دیدارهای مرحله یک شانزدهم نهایی جام حذفی با 
حضور تیم های لیگ برتری برگزار  شود.  این در حالی است که تیم های 
اســـتقلال و پرســـپولیس دیدار هفته پنجم خود در لیگ نخبگان آسیا 
یـــخ پنجـــم آذر برگـــزار خواهند کرد که به همین منظور نیز دیدار  را در تار
نخست سرخابی ها در جام حذفی در تاریخ اول آذرماه برگزار خواهد شد.

مسئولبرگزاریرقابتهایلیگبرتر
درپاسخبهانتقادبرخیمربیان:

سعی می کنیم تیم های آسیایی با فواصل 
کمتری بازی کنند تا لیگ از ریتم نیفتد

امیرحسین روشنک، در گفت و گو با »فرهیختگان« درباره انتقاد برخی 
ســـرمربیان تیم های لیگ برتری نســـبت به برنامه ریزی این مســـابقات 
اظهار داشـــت: »به هیچ عنوان مشـــکلی با انتقاد نداریم؛ ضمن اینکه 
ادعـــای ما هم بر این نیســـت که برنامه ریـــزی نیم فصل اول رقابت های 
لیـــگ بـــدون عیـــب و نقص بوده اســـت اما این برنامه ریزی نســـبت به 
اقتضای شرایطی بوده که با آن مواجه شدیم. اقتضاهایی مانند خارج 
شدن بازی های 4 تیم آسیایی از ایران و برگزاری آنها در کشور ثالث یا 
تغییراتی که در برنامه ریزی بازی اخیر تیم ملی در فیفادی ایجاد شد و 
همچنین تعدد فیفادی برای بازی های این تیم. بنابراین به اقتضای این 
شرایط باید تصمیماتی می گرفتیم که این چنین مواردی در آن لحاظ 
و اجرا شود.« وی ادامه داد: »البته خود ما هم دوست داریم برنامه ریزی 
بهتری داشته باشیم که به این منظور در نیم فصل دوم نیازمند همکاری 
تمامی باشـــگاه ها چه نمایندگان ایران در آســـیا و چه سایر تیم هاییم. 
ضمن اینکه به نظر می رســـد با پایان هفته ششـــم لیگ نخبگان و بعد 
از فیفادی آبان، شـــرایط برای برنامه ریزی نیم فصل دوم مناســـب و بهتر 
خواهد شـــد. بنابراین به صورت کلی برنامه نیم فصل دوم ســـبک تر از 
نیم فصل اول است؛ ضمن اینکه ممکن است  تیم هایمان در آسیا نیز 
برای میزبانی به ایران برگردند که همه اینها برای برنامه ریزی در نیم فصل 
دوم به ما کمک خواهد کرد. البته من هم تمام تلاشم را می کنم که اگر 
در نیم فصل دوم با شـــرایط مشـــابهی مواجه شدیم، تیم های آسیایی با 
فواصل کمتری بازی کنند تا لیگ برتر از ریتم نیفتد.« مسئول برگزاری 
کید کرد: »همه اینها در حالی  رقابت های لیگ برتر در سازمان لیگ تأ
هستند که اگر عزیزی از مربیان تیم های لیگ برتری فکر می کند با این 
شـــرایط می شـــد برنامه ریزی بهتری کرد، می توانیم در ســـازمان لیگ در 
خدمتشان باشیم که تشریف بیاورند   با همه چالش هایی که ما داریم 
و البته با شرایط موجود، نظرات خود را ارائه بدهند تا برنامه ریزی بهتری 
داشته باشیم. در واقع دوستان تشریف بیاورند تا خدمتشان باشیم؛ در 
این بین هم، ما چالش هایمان را می گوییم و آنها هم نظراتشان را بگویند.«

روزبهچشمیدربازیامشببرابرالهلال
ً
احتمالا

درترکیبقرارمیگیردتامشکلاتاستقلالکمترشود

بازگشت فرمانده آبی
اســـتقلال در حالی امشـــب از هفته چهارم لیگ نخبگان به مصاف 
الهلال عربســـتان می رود که احتمال وجود تغییراتی در ترکیب آبی ها 
وجود دارد. نکته قابل توجه اینکه در محتمل ترین حالت روزبه چشمی، 
مدافع هافبک این تیم بعد از بازگشت دوباره به فرم مطلوب در میانه 
یان خود را همراهی خواهد کرد. به این ترتیب و با بازگشت  زمین همباز
دوباره چشمی که فرمانده میانه میدان استقلال به میدان می رود و البته 
با قدرت رهبری که روزبه از خود بروز می دهد، ضریب موفقیت احتمالی 
آبی پوشان ایران برابر آبی پوشان ریاض به مراتب افزایش پیدا کرده و این 
امر بیشتر از هر زمانی موسیمانه را برای به بازی گرفتن از روزبه از ابتدای 
بازی ترغیب خواهد کرد. این در حالی است که چشمی حتی در بازی 
با ذوب آهن نیز آماده بود اما کادرفنی روی این بازیکن خطرپذیری نکرد 

تا کاپیتان دوم آبی ها در بهترین فرم به دیدار با الهلال برسد.

اخبار کوتاه

مدرسه عالی مهارتی 
رسانه ای فرهیختگان

09108106535
Farhikhteghan_school

حوزه ثبت ملک کرمانشاه ناحیه یک
گهی فقدان سند مالکیت آ

آقای محمدحسین صغیرا برابر وکالت نامه شماره 55833 مورخ ۱403/07/23 دفترخانه اسناد رسمی 35 
کرمانشاه به وکالت از آقای مهرداد پارسائی احد از ورثه مرحوم ابوالحسن پارسائی برابر حصر وراثت شماره 
24.98.48 مورخ ۱388/02/۱4 صادره از شـــعبه 24 شـــورای حل اختلاف مجتمع شـــهید بهشـــتی و حصر 
وراثت شماره ۱40250390000325239 مورخ ۱402/0۱/30 شعبه هفتم خانواده شورای حل اختلاف شهرستان 
کرمانشاه طبق درخواست به شماره وارده 28335 مورخ ۱403/08/07 و با تقدیم دوبرگ فرم استشهادیه محلی 
مصدق شده به شماره 54890 مورخ ۱403/0۶/0۶ دفترخانه اسناد رسمی 30 کرمانشاه مدعی است که سند 
ک صفر فرعی از 3823 اصلی بخش دو شهر ذیل ثبت 4۱28 و صفحه 288 دفتر  مالکیت ششدانگ پلا

2.35 شماره سریال 2.070473 به نام ابوالحسن پارسایی صادر و تسلیم به علت سهل انگاری سند مالکیت 
به شماره سریال 2.070473 مفقود شده است. لذا مراتب طبق ماده ۱20 - آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت 
گهی می شود تا چنانچه فرد یا افرادی مدعی انجام معامله یا وجود سند مالکیت در نزد آنان باشد از تاریخ  آ
گهی به مدت ۱0 روز مراتب را به این اداره اعلام دارند، در غیر این صورت نسبت به صدور سند  انتشار این آ
مالکیت طبق مقررات اقدام و سند مالکیت اولیه از درجه اعتبار ساقط و ابطال خواهد شد.  برابر سیستم 

الکترونیک بازداشت ندارد.
شماره: 3466/م الف/12
سجاد مؤیدی -  مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرمانشاه ناحیه یک
از طرف بختیار نیایش

هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
جلســـه هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســـاختمان های 
فاقد سند رسمی مصوب ۱390/9/20، رأی شماره ۱403۶033000۱002544 پرونده کلاسه 
۱402۱۱443000۱00۱۱03 مربوط به تقاضای آقای ســـید مرتضی اولیازاده مبنی بر صدور 
ک ۱۱002 اصلی واقع در بخش یک قم تحت بررسی است. سند مالکیت قسمتی از پلا
پس از مطالعه پرونده و ملاحظه ســـوابق مشـــخص شـــد در رأی صادره شـــماره مزبور 

اشتباهاتی به شرح زیر صورت گرفته است:

نوع ملک در رأی ازقلم افتاده است.
رأی اصلاحی

بـــا توجـــه به مفاد گزارش کارشـــناس به شـــماره 20235 مـــورخ ۱402/۱2/24 و با عنایت به 
کنون اجرانشده لذا مفاد رأی صادر به شرح زیر اصلاح می گردد:  اینکه رأی هیئت تا

ملک موردتقاضا ششدانگ یک باب ساختمان صحیح است.
رأی صادره قبلی با رعایت اصلاحات فوق قابل اجرا می باشد.

شماره شناسه 1819386

آگهی مزایده عمومی
دانشگاه آزاد اسلامی واحد آستانه اشرفیه در نظر دارد دو باب مغازه به 
گانه و به صورت اجاره برای مدت یک  متراژ حدود 2۶ مترمربع را جدا
گذار نماید. لذا از اشخاص حقیقی  سال از طریق مزایده عمومی وا
یافت اسناد  و حقوقی واجد شرایط دعوت به عمل آمده تا جهت در
یخ انتشـــار  ی از تار کثر تا ده روز کار مزایده و برگه مشـــخصات، حدا
یال  گهی با در دست داشتن اصل فیش واریزی به مبلغ ۱.000.000 ر آ
)غیرقابل استرداد( به شماره حساب 0۱۱58۶0934003 نزد کلیه شعب 
بانک صادرات به نام دانشـــگاه آزاد اسلامی واحد آستانه اشرفیه، به 
اداره تدارکات واحد آستانه اشـــرفیه به نشانی آستانه اشرفیه- میدان 
کت را  ی- بلـــوار گلهـــا، مراجعه و پـــس از تکمیل اســـناد، پا جمهـــور
به صـــورت پلمـــب بـــه اداره حراســـت واحـــد آستانه اشـــرفیه تحویل 
یت مکان  نمایند. متقاضیان شـــرکت در مزایده می توانند جهت رؤ
گهی با شـــماره تلفن  موصوف و اخذ توضیح بیشـــتر در طول مدت آ
گهی بر عهده  0۱342۱37492 تماس حاصل نمایند. هزینه چاپ آ
برنده مزایده خواهد بود. دانشگاه در رد یا قبول یک یا همه پیشنهادات 

مختار می باشد.
: دانشگاه آزاد اسلامی واحد قشمروابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی واحد آستانه اشرفیه  1- مناقصه گذار

2- موضوع مناقصه: ســـاخت اســـکلت بتنی مدرســـه ۱2 کلاســـه ســـمای قشـــم )طرح 
غیرعمرانی( واقع در اســـتان هرمزگان، شهرســـتان قشـــم، شهر قشم، شهرک گلستان در 

دوطبقه )همکف و طبقه اول( با مساحت زیربنای حدود ۱47۱ مترمربع
3- قیمت خرید اســـناد: مبلغ پنج میلیون ریال )غیرقابل اســـترداد( به شماره حســـاب 

0۱44443030000 به نام دانشگاه آزاد اسلامی واحد قشم نزد بانک ملی ایران
گهی 4- مهلت فروش و عودت اسناد مناقصه: ده روز کاری از تاریخ انتشار آ

5- محل دریافت اوراق مناقصه: استان هرمزگان، شهرستان قشم، کیلومتر ۱8 بزرگ راه قشم 
درگهان، اداره امور اداری، تدارکات دانشگاه آزاد اسلامی واحد قشم

6- تحویل پاکات شرکت در مناقصه: استان هرمزگان، شهرستان قشم، کیلومتر ۱8 بزرگ راه 
قشم درگهان، دبیرخانه دانشگاه آزاد اسلامی واحد قشم

7- مبلغ و نوع تضمین شرکت در مناقصه: ضمانتنامه بانکی یا گواهی پرداخت نقدی به 
مبلغ پنج میلیارد ریال با اعتبار سه ماهه به  نام دانشگاه آزاد اسلامی واحد قشم

8- سایر شرایط: مطابق اسناد و پیش نویس قرارداد
گهی در جراید به عهده برنده مناقصه می باشد. 9 - هزینه درج آ

10- شـــرکت در مناقصه و پیشـــنهاد دادن به منزله قبول اختیارات و مقررات دســـتگاه 
مزایده گذار خواهد بود.

 11- دانشگاه آزاد اسلامی واحد قشم در رد یا قبول پیشنهادات دارای اختیار تام می باشد.
گهی به   12- جهت هماهنگی برای بازدید از محل و اخذ توضیح بیشتر در طول مدت آ
دانشگاه آزاد اسلامی واحد قشم مراجعه یا با تلفن شماره 09۱73۶88259 آقای رضوانی 

تماس حاصل فرمایید.
دانشگاه آزاد اسلامی واحد قشم

آگهی تجدید مناقصه عمومی
 ساخت اسکلت بتنی مدرسه 12 کلاسه سمای قشم )طرح غیرعمرانی(


